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Beantwoord op  

Partij Dorpsbelangen 

Onderwerp Vergunning evenement Postcodeloterij 

 

De postcodeloterij is gevallen in Geldermalsen. Het is geweldig dat Geldermalsen zo op de 

kaart komt te staan en fijn voor een ieder die een lot heeft. 

Dorpsbelangen heeft de volgende vragen: 

Vraag 1 

Maandag werd bekend dat de prijs was gevallen in Geldermalsen en dat er een feest zou zijn 

op het marktplein Klopt het dat de Gemeente het beter vond om de prijsuitreiking te laten 

plaats vinden bij de Randhorst? 

Vraag 2 

Gezien de omvang van de prijsuitreiking (heel Geldermalsen werd uitgenodigd ) zou een 

vereniging minimaal 10 weken tot Max 24 weken van te voren een vergunning moeten 

aanvragen. Dit evenement kwam plotseling en de gemeente heeft hier naar verwachting ook 

een vergunning voor moeten afgeven, klopt dit? 

Vraag 3 

Is er bij deze vergunning ook gekeken naar de veiligheid, geluidsoverlast, het hele stikstof 

verhaal en de plattegrond die ingetekend moet worden zoals een vereniging dit ook moet 

doen in west Betuwe? 

Vraag 4 

Het blijkt dat binnen 3 dagen een vergunning van een groot evenement rond kan zijn. 

( maandag bekend donderdag de flyers in de brievenbus). Wordt dit het nieuwe beleid voor 

2024, dat de gemeente alles in werking zet om vergunningen voor grote evenementen zo snel 

rond te krijgen? Dit zal erg gewaardeerd worden door de verenigingen in WestBetuwe. 

Vraag 5 

Hoe wordt er gecommuniceerd naar verenigingen in WestBetuwe dat er een mogelijkheid is 

om indien er een onverwachts evenement georganiseerd wordt de gemeente zich flexibel 

opstelt naar de verenigingen toe  en medewerking kan verlenen binnen het termijn van 10 tot 

24 weken? 
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